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Скупштина Србије расправља о 14 тачака дневног реда, међу којима је и предлог Закона
о начину одређивања максималног броја запослених у јавном сектору.

  

  

Овај закон предвиђа смањење броја запослених у наредне три године. Министарка
Кори удовички навела је да је Закон о броју запослених најбоље решење за превелики
јавни сектор .
Борислав Стефановић из ДС каже да закон подразумева нехумана отпуштања.

  

Шеф посланичке групе ДС Борислав Стефановић изјавио је да ће та странка гласати
против Закона о максималном броју запослених, јер ће у кратком року бити отпуштено
9.000 људи што је, како је навео, нехумано.

  

"Они ће да одреде 9.000 људи којима ће дати отпремнину, грађани ће је потрошити да
врате дугове, јер данас Србија једе на црту, а ти људи ће остати социјални случајеви без
могућност да се поново запосле", казао је стефановић.

  

Он је казао да отпуштање неће донети ништа за грађане Србије, јер неће бити смањене
плате високим функционерима, већ "ћемо имати армију незапослених људи".

  

Стефановић је, новинарима у Скупштини Србије, рекао да највеће оптерећење
представљају партијски кадрови, који се нагомилавају деценијама, али да је само Српска
напредна странка запослила више од 50.000 људи за три године.

  

Он је упитао зашто је могуће отпуштати људе у здравству и просвети, где пре свега
недостаје сручност, али није могуће отпустити партијске кадрове.

 1 / 3

http://www.nspm.rs/hronika/kori-udovicki-otpustanja-u-javnom-sektoru-jedini-nacin-da-ozdravimo-srbiju-i-otvorimo-nova-radna-mesta.html
http://www.nspm.rs/hronika/kori-udovicki-otpustanja-u-javnom-sektoru-jedini-nacin-da-ozdravimo-srbiju-i-otvorimo-nova-radna-mesta.html
http://www.nspm.rs/hronika/kori-udovicki-otpustanja-u-javnom-sektoru-jedini-nacin-da-ozdravimo-srbiju-i-otvorimo-nova-radna-mesta.html


Борислав Стефановић: Отпуштања неће донети ништа за грађане Србије, имаћемо само армију незапослених људи
понедељак, 27 јул 2015 13:15

  

(Бета)

  

"Зауставити партијско запошљавање"

  

Шеф посланичке групе Демократске странке Борислав Стефановић рекао је данас да
државну управу свакако треба реформисати, али да Влада не нуди јасне критеријуме
отпуштања у јавном сектору.

  

  

Стефановић је новинарима у Скупштини Србије рекао да се поставља питање зашто је
важно отпуштати људе у здравству и просвети, а није могуће отпуштати партијске
кадрове.

  

- Мене живо интересује да ли ће бити отпуштен неки напредњак запослен у последње
три године, најчешће са купљеним дипломама, на измишљеним радним местима - ако се
то покаже као тачно, први ћу им честитати, али знамо да је то илузија и да од тога неће
бити ништа - рекао је Стефановић.

  

Он је напоменуо да ће власт одредити 9.000 људи у јавном сектору којима ће дати
отпремнине, које ће оне потрошити на враћање дуга и остаће социјални случајеви без
могућности да се поново запосле.

  

- То су резултати Вучићеве политике и оно што нам припремају током лета по убрзаној
процедури јер не желе да се о томе прича - рекао је шеф посланичке групе ДС.
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Како је навео, било би добро да се заустави партијско запошљавање јер се сваког дана
више од 100 људи партијских кадрова запосли у "Електро Шумадији" и другим
предузећима.

  

Он је најавио да ће ДС гласати против отпуштања, за које је рекао да је "дубоко
неправедно, нехумано и да ће довести до нове армије незапослених који ће остати на
улици".

  

Стефановић је напоменуо да администрацију треба реформисати али на јасним
критеријумима, наводећи да власт неће зауставити партијско запошљавање.

  

(Танјуг)
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